
 

 Subsemnatul BĂDULESCU AURELIAN, consilier general în cadrul Consiliului 

General al Municipiului Bucureşti din partea Partidului Social Democrat, în conformitate cu 

dispoziţiile art. 225 alin. (2) din OUG 57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările şi 

completările ulterioare, formulez prezentul 

 

RAPORT DE ACTIVITATE PENTRU ANUL 2021 

 

 În cuprinsul căruia arăt următoarele: 

 În anul 2021 am participat în calitate de consilier general în cadrul CGMB la 12 şedinţe 

ordinare, 3 şedinţe extraordinare şi 8 şedinţe extraordinare convocate de îndată ale Consiliului 

General al Municipiului Bucureşti. În cadrul acestor şedinţe am luat cuvântul în cadrul 

dezbaterilor, ridicând probleme pertinente, în interesul cetăţenilor bucureşteni, am adresat 

interpelări şi întrebări, am depus amendamente la proiectele de hotărâre aflate pe ordinea de zi 

a plenului CGMB. De pildă, împreună cu grupul de consilieri generali ai Partidului Social 

Democrat am depus o serie de amendamente la proiectul de buget al Municipiului Bucureşti 

pentru anul 2021 în domeniile: medical, social, educaţie, cultură, protecţia mediului, transport 

public, infrastructură etc. 

 În temeiul art. 333 şi art. 134 din OUG 57/2019 privind Codul Administrativ cu 

modificările şi completările ulterioare, alături de consilierii generali ai PSD am convocat 

ședințe extraordinare de îndată în vederea supunerii la vot a unor proiecte de hotărâre de 

maximă urgenţă şi importanţă pentru bucureșteni. Un exemplu de astfel de proiect este: 

Proiectul de hotărâre privind aprobarea finanţării de la bugetul Municipiului Bucureşti a 

Programului Unitar de Acţiune pentru Deratizare şi Dezinsecţie în anul 2021. 

 Totodată arăt că la nivelul anului 2021 am participat la 19 şedinţe ale Comisiei Juridice 

din cadrul CGMB, respectiv la 8 şedinţe ale Comisiei pentru Utilităţi Publice din cadrul CGMB. 

În cadrul acestor comisii împreună cu ceilalţi consilieri generali şi cu specialişti ai aparatului 

de specialitate am participat la dezbaterea şi analizarea proiectelor de hotărâre, am propus o 

serie de modificări, sens în care am redactat şi depus amendamente pe care le-am adus în faţa 

plenului Consiliului General al Municipiului Bucureşti. 

 Am depus un real efort în sensul unei documentări şi informări permanente în legătură 

cu domeniile de activitate ale comisiilor CGMB din care am făcut parte, în sensul punerii în 

acord a proiectelor de hotărâre cu legislația României, respecti cu legile în sens larg sau cu alte 

acte normative cu aplicații conexe proiectelor de hotărâre. 

 Am inițiat o serie de proiecte de hotărâre, în conformitate cu art. 136 alin. (1) din OUG 

57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, după cum 

urmează: 

1. Proiect de hotărâre privind solicitarea către Guvernul României de emitere a unei 

hotărâri privind trecerea unor imobile în care îşi desfăşoară activitatea unele 

unităţi sanitare în administrarea Consiliului General al Municipiului Bucureşti; 

2. Proiect de hotărâre privind acordarea unui stimulent financiar. 



3. Proiect de hotărâre privind majorarea cu 100% a nivelului alocaţiilor de hrană 

pentru consumurile colective din unităţile sanitare publice aflate în administrarea 

Administraţiei Spitalelor şi Serviciilor Medicale Bucureşti faţă de nivelul prevăzut 

în HG nr. 851/2018; 

4. Proiect de hotărâre privind aprobarea tarifului de depozitare a deşeurilor 

municipale şi deşeurilor similare care provin numai din Municipiul Bucureşti la 

Depozitul Ecologic Vidra- punerea în aplicare a Sentinţei Civile nr. 

2885/17.04.2019 

5. Proiect de hotărâre privind înfiinţarea unei linii telefonice în spitalele publice aflate 

în subordinea Administraţiei Spitalelor şi Serviciilor Medicale Bucureşti; 

 

În exercitarea mandatului meu am avut frecvente întâlniri cu cetăţenii şi am susţinut 

audienţe. Multe dintre problemele semnalate şi-au găsit o soluţionare normativă prin 

intermediul proiectelor de hotărâre pe care le-am iniţiat, respectiv prin intermediul 

amendamentelor propuse. Am transmis o serie de interpelări primarului general şi 

reprezentanţilor aparatului de specialitate în sensul găsirii unei maniere optime de soluţionare 

a diferitelor probleme semnalate de către cetăţenii Municipiului Bucureşti. 

  

 

 

 


